



We take it personally



July 22, 2016

Hong Kong, Macau and South China* to Australia Rate Restoration (RR)

Dear Customer,

This is to advise that with effect from 1st Sep, 2016, the Rate Restoration (RR) for all DRY and REEFER shipments will be applied as follows:

Per 20' Container	Per 40' Container	Per 40' HQ Container
USD 300	USD 600	USD 600

Note: The effective date refers to actual departure date of the vessel named in the bill of lading (effective 1st of August, 2015).

*Note: 'South China' includes Guangdong, Guangxi, Guizhou, Hainan & Yunnan Province


Should you have any queries, please feel free to email or contact our customer service department. For more information, please visit our website - www.oocl.com.

OOCL Hong Kong Branch

16/F, One Harbour Square, 181 Hoi Bun Road, Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong Tel: (852) 2506 6888

東方海外貨櫃航運香港分行

香港九龍觀塘海濱道 181 號 16 樓 電話 (852) 2506 6888

 An OOIL Group Company

由香港，澳門和中国华南* 地区出口至澳洲的货物 运费上调

尊敬的客戶：

自 2016 年 9 月 1 日起，经由香港，澳門和中国华南地区出口至澳洲的干货或冷藏货运费，将按照以下幅度在原有合约基础上进行上调：

每 20'	每 40'	每 40' HQ
USD 300	USD 600	USD 600

备注：生效时间以提單上船舶的實際開行日期為準，此規定將於 2015 年 8 月 1 日起生效。

*註：“华南”地区包括广东，广西，貴州，海南和云南省。

如有疑問，請電郵或致電我司客戶服務部。若需更詳細信息，請登入我司網站 - <http://www.oocl.com>。


2016 年 7 月 22 日

OOCL Hong Kong Branch

16/F, One Harbour Square, 181 Hoi Bun Road, Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong Tel: (852) 2506 6888

東方海外貨櫃航運香港分行

香港九龍觀塘海濱道 181 號 16 樓 電話 (852) 2506 6888

 An OOIL Group Company